

Ref: RAKP-LD-E-0009-190119-05
Date: 19th January 2019

المرجع: RAKP-LD-E-0009-190119-05
التاريخ: 19 يناير 2019

Mr. Saif Sayah Al-Mansuori
Head of Listing Companies Dept
Abu Dhabi Securities Exchange Market
Dear Sir:

السيد / سيف صياح المنصوري المحترم
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبو ظبي للأوراق المالية
تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Results of RAK Properties BOD Meeting held on 19th January 2019.

الموضوع: نتائج إجتماع مجلس ادارة شركة رأس الخيمة العقارية المنعقد بتاريخ 19 يناير 2019

We would like to inform you that the company's BOD held its meeting on Saturday, 19th January 2019 at 10:00 am, in the company's premises in Ras Al Khaimah, and discussed the items set out on the agenda, and approved the new organizational structure of the company.

نرجوا التكرم بالعلم بأن مجلس الادارة قد إجتمع يوم السبت الموافق 19 يناير 2019 في تمام الساعة 10:00 صباحاً وذلك بمقر الشركة برأس الخيمة ، حيث تم مناقشة البنود المدرجة على جدول الأعمال، وتمت الموافقة على الهيكل التنظيمي الجديد للشركة.

The BOD has taken some administrative decisions that have no effect on the price of the shares.

وتم اتخاذ بعض القرارات الادارية الاعتيادية التي لا تأثير لها على سعر السهم وحركته في السوق.

Attached the new organizational structure.

مرفق الهيكل التنظيمي الجديد.

Best Regards,

و تفضلوا بقبول فائق التقدير و الإحترام



Dr. Ahmed Hossam El Saghir
Legal Advisor and Board Secretary

د. أحمد حسام الدين الصغير
المستشار القانوني و أمين سر مجلس الإدارة

Att. RAK Properties new
organizational Chart

مرفق الهيكل التنظيمي الجديد

